



# Providence English Pvt. School

## مدرسة العناية الإنجليزية الخاصة

Date :19/11/2024

التاريخ : 2024/11/19



Dear Parents,

We would like to inform you that school is Celebrating Odd Socks Day as part of Anti-Bullying Week on Thursday 21/11/2024.

The idea for Odd Socks Day is that it's not bad to stand out, and kids can be proud of their uniqueness and differences. And wearing odd socks is just one of the many ways that students can learn to embrace their differences and be proud of their diversity.

All you need is a pair of odd socks, and you're ready to join in the celebrations. Also, you can be as creative as you like with your socks!

السادة / أولياء الأمور الكرام  
تحية طيبة وبعد

نرغب بإعلامكم بان المدرسة ستحتفل بيوم الجوارب الغريبة كجزء من أسبوع مكافحة التنمر في يوم الخميس الموافق 2024/11/21.

والهدف من هذا اليوم بأنه يمكن للأطفال أن يفتخروا بتميزهم واختلافاتهم. وارتداء الجوارب الغير متطابقة هو مجرد واحدة من العديد من الطرق التي يمكن للطلاب من خلالها تعلم كيفية تقبل اختلافاتهم والفخر بتنوعهم .

كل ما تحتاجه هو زوج من الجوارب الغريبة الغير متطابقة، ويمكن أن تكون مبدعًا بأفكارك لتتميز بجواربك الخاصة بك.

